



Nancy Wallace

Vice President, Corporate Services / Vice-présidente, services corporatifs
Business Council of Canada / Conseil canadien des affaires

NANCY.WALLACE@THEBUSINESSCOUNCIL.CA
613-288-3858

Nancy Wallace, Vice President, Corporate Services, a longtime member of the Council's headquarters staff, organizes all of the meetings of the Council and its Board of Directors, as well as special events. She is responsible for handling the Council finances, including membership fees, contracts, payroll and audit. Nancy handles membership inquiries and she also manages administrative matters at Council headquarters.

Au service du Conseil depuis 1989, Nancy Wallace, vice-présidente, services généraux, organise toutes les réunions du Conseil et de son conseil d'administration de même que les événements spéciaux. Elle est responsable des finances de l'organisation, y compris des cotisations des membres, des contrats, de la paie et de la vérification. Elle répond aux demandes de renseignements des membres et veille à la gestion des activités administratifs du Conseil.